
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag den 16/5 2023 kl. 17.00 – 19.00  
   

Mødet afholdes i personalelokalet. Der serveres en sandwich og en vand ved mødets start.   
  

Dagsorden:   
   

   Deltagere:   

   

Thore, Linda, Vivi, Tobias, Katrine, Martin, Michael 

   Referent:   

   

Michael Lindstrøm   

Kl. 17.00   Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden   

      

Kl. 17.05   Pkt. 2: Meddelelser v/Martin Hosbond   

    
   Resultat af afholdt valg af medarbejderrepræsentanter  

- Der er genvalg til Thore og Dorte i skolebestyrelsen for næste år 

Opsamling på kælder og garderober i indskoling 

- Grundet udfordringer med indeklima i kælderen, har man været nødsaget til at vælge 

materialer, der er åndbare velvidende, at det kan være svært at rengøre. For at 

imødekommende nogle af de udfordringer vi oplever, kommer der paneler på nogle 

af væggene, som derved kan vaskes ned. Der kommer desuden lister på hjørnerne i 

kælderen og radiatorerne hæves, så børnene ikke kan sidde på dem.  

- Der er nye låse vej på til toiletterne, så dørene igen kan låses.  

Frugtordning 

- Der vil være frugtordning igen i kommende skoleår. Opmærksomhed på, at vi får 

justeret mængden af frugt, så der ikke smides så meget frugt ud.  

Info vedr. arbejdet med principudkast til meddelsesbogen 

- Der skulle have været afholdt møde i en arbejdsgruppe for at udarbejde et udkast. Da 

mødet ikke blev til noget, er der nedsat et udvalg bestående af ledelse og 

medarbejdere, som kommer med et udspil til næste bestyrelsesmøde. 

Info vedr. afholdt møde om etablering af børnehus.  

- Der er pt. ikke taget nogen endelig beslutning om placering af børnehus i området.  

Status på projekt mangfoldige læringsmiljøer 

- Skubbes til næste møde. 

Makerspace på Hjalleseskolen 23/24   

- Der er fundet midler til, at indkøbe maskiner/udstyr til at etablere et makerspace på 

Hjalleseskolen. Der er lavet et partnerskab med UngOdense, som kan se projektet, 

som et godt supplement til ungecenteret. Det er fortsat uafklaret, hvor man fysisk vil 

kunne placere makerspacelokalet. 

Sidste skoledag onsdag d. 16/5  

- Der har været udarbejdet en blackliste og været rygter om, at man vil distribuere en 

liste med udvalgte elever fra 6.kl. – 9.kl. Formålet med ”blacklisten” er uklart, men 

skolens har taget det meget alvorligt og har sat en stopper for det.  

- Ledelsen har talt med de implicerede elever, der har udarbejdet blacklisten, samt 

været rundt i klasserne for at italesætte hvilke forventninger vi har til afholdelsen af 

sidste skoledag. Ledelsen har haft en konstruktiv dialog med eleverne, og alle 

eleverne har givet udtryk for, at de accepterer og vil rette sig efter skolens 

retningslinjer for sidste skoledag. Nogle 9.klasseelever har været rundt i klasserne og 

givet en uforbeholden undskyldning.  



 

   

Med venlig hilsen   

Formand Michael Wamberg   

og  skoleleder Martin Hosbond   

Kl. 17.25 Pkt. 3: årsbudget 2023 – fremlægges til godkendelse v/Tina og Martin 

 

 

 Tina gennemgik budgettet for 2023.  

Opmærksomhed på at sammenligne dette års budget med sidste års budgettal for at kunne 

have et kvalificeret grundlag at forholde sig til ift. godkendelsen af budgettet. Dette vil 

fremgå næste gang, at budget fremlægges.  

Opmærksomhed på sfo’ens budget. 

 

Bestyrelsen har godkendt budgettet. 

Kl. 17.40 Pkt. 4: Nyt fra elevrådet – status elevråd og rettighedsråd v/ Lasse(formand elevråd) 

og  Michael Lindstrøm   

    
  

Kl. 17.45 Pkt. 5: Nyt fra kontaktudvalget fra sidst afholdte møde v/Klaus og Katrine – nyt punkt 

 Man vil fra politisk side fremadrettet sætte mere fokus på trivsel og mindre fokus på test. 

Der er ting under udarbejdelse.  

Kl. 17.55 Pkt. 6: Procesplan Velfærdens Fundament v/Martin  

- Formål, rammesætning og lokal procesplan. 

- Førproces inden sommerferien 

o Etablering af partnerskab – forældrerepræsentant udvælges. 

- Formel proces fra uge 33 – 45  

-  

 Der skal etableres et partnerskab, der skal være med til at motivere, hvordan 

lokalpuljemidlerne kan udmøntes. I partnerskabet skal der være deltagelse af et 

bestyrelsesmedlem. 

Katrine bliver bestyrelsens repræsentant. Tobias vil gerne fungere som suppleant.  

 

  

 Kl. 18.30  Pkt. 6: Skoleåret 23/24 

- Fagfordelingsprincipper fremlægges til godkendelse v/Martin 

- Udbud af valgfag fremlægges til godkendelse v/Michael 

- Timefordelingsplanen fremlægges til godkendelse v/Michael  
 Fagfordelingsprincipperne er godkendt.  

Valgfagsudbuddet er godkendt  

Timefordelingsplanen er godkendt.  

18.50 Evt.  

Der kommer to ukrainske elever til henholdsvis 0. og 4. årgang. De starter i uge 23.  

Punkt til næste møde i juni: 

SFO- struktur og strategi for udvikling af FSFO, SFO og Boxen v/Louise 

Principudkast for ”underretning af elevens faglige udbytte og trivsel, herunder meddelelsesbogen” 

fremlægges til godkendelse. 


